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PREC PER AL PLE ORDINARI DE SETEMBRE DE 2024

Considerem que els frares, amb el seu menjador social estan fent una gran tasca i tasca 
necessària. També sabem dels problemes que això pot originar en el veïnatge més proper. 
Demanem que el govern esmerci tots els esforços que calguin per a que es pugui continuar 
fent ús del servei d’àpats així com establir un entorn segur que tranquil·litzi al veïnatge.

PREGUNTES PER AL PLE ORDINARI DE SETEMBRE DE 2024

1. El passat 18 d’agost es va celebrar una cantada d’havaneres organitzada per 
l’Ajuntament. A dit acte es va fer una rifa. Quant es va recaptar en dita rifa?

2. S’està fent ús del Control de presència als llocs de treball municipals? Té 
previst el govern canviar el model de Control?

3. L’Alcalde i regidor de residus ha manifestat a Ràdio Arenys  que «està prevista 
l'aprovació del nou plec de la recollida selectiva al mes d'octubre». Ens ho pot 
confirmar l’Alcalde? i Quin cost econòmic s’està plantejant?

4. S’ha fet el traspàs de dades de l’eina informàtica d’Administració electrònica 
de l’antiga a l’actual? Es paga manteniment per l’anterior sistema? 

5. Quan començaran a funcionar les noves càmeres de videovigilància? Ens pot 
passar el govern la resolució de la direcció general de l'administració de 
seguretat de la Generalitat de Catalunya autoritzant les càmeres?

6. Preguntem sobre diverses obres que s’estan eternitzant i que no sabem quan es 
resoldran: Reforç mur Carrer Olivar, pis alternatiu al del carrer sant Josep i els 
locals dels baixos del Xifré. Quan estaran dites obres enllestides?

7. Ha sortit de manera pública la reivindicació d’unes treballadores d’una 
empresa de SAD. L’ajuntament hi té una relació contractual? Com pot 
col·laborar l’ajuntament en la reivindicació de les treballadores?

8. El Rial del Bareu fa dies que està tallat. Ens pot dir el govern quan tornarà a fer 
practicable aquest rial?
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9. Hi ha diferents indrets on manquen fanals de llum i tot i que sabem que 
l’ajuntament n’és coneixedor i també l’empresa de manteniment de 
l’enllumenat públic encara no s’han reposat. Ens pot indicar el govern quina 
planificació hi ha respecte de col·locar els fanals que manquen?

10.Ens hem assabentat per mitjans de comunicació que la compra del Casal de 
Sant Vicenç s’ha d’ajornar abans no es resolgui la situació urbanística. 
Preguntem quina planificació té el govern al respecte.

11.A la Comissió informativa de la setmana passa se’ns va comunicar que el 
conveni amb la Societat Coral l’Esperança no passaria pel Ple, a diferència del 
que s’havia dit. Es així que volem preguntar quan estaran enllestits la 
modificació del projecte, el conveni, el finançament de les obres i l’aprovació 
de la cessió.
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